
  

 S T A T U T Á R N Í  M Ě S T O  L I B E R E C  
 

 

Zápis z jednání 

Výboru pro vzdělávání Zastupitelstva města Liberec 
 

  Datum:                      23. června 2022  

Přítomni: 7 (výbor je usnášení schopný) 

Mgr. Pavel Coufal; Mgr. Šárka Prachařová; Mgr. Zuzana Tachovská; Mgr. Věnceslava 

Drábková; Ing. Jan Puhal;; Matyáš Moc; Mgr. Jan Marek 

Omluveni: 6 

Bc. Martina Teplá; Daniel Ragín; Mgr. Radka Benešová; Petr Dvořák; Mgr. Barbora 

Junková; Mgr. Andrea Gardoňová, 

Neomluveni:  

 

Hosté: 

Veřejnost: 

PhDr. Mgr. Ivan Langr, Ph.D. 

/ 

 

Program jednání: 

1) Kontrola zápisu a úkolů 

2) Materiál do ZM - Návrh Výboru pro vzdělávání ZM na přidělení dotací z dílčího Fondu 

Vzdělávání Dotačního fondu SML pro rok 2022 

3) Různé 

 

      1)  Kontrola zápisu a úkolů 

       Minulý zápis byl přijat bez připomínek. 

Členové výboru neměli připomínky k programu jednání. 

 

2) Materiál do ZM - Návrh Výboru pro vzdělávání ZM na přidělení dotací z dílčího Fondu 

Vzdělávání Dotačního fondu SML pro rok 2022 (bod_51) 

Výbor pro vzdělávání ZM po projednání  

doporučuje ke schválení Návrh Výboru pro vzdělávání ZM na přidělení dotací z dílčího 

Fondu Vzdělávání Dotačního fondu SML pro rok 2022 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 Přijato 

 

3) Různé 

 

Ivan Langr 

Zvláštní zápis pro UA děti proběhl 2.6.2022 do ZŠ, kam podalo přihlášku 553 ukrajinských dětí, 

všechny byly přijaty. Naplněnost tříd se pohybuje mezi 26 – 28 dětí na třídu, kdy v tomto počtu 

jsou zohledněni i žáci se speciálními vzdělávacími potřebami, jejichž docházka snižuje 

kapacitu/naplněnost třídy. 

 

Zvláštní zápis pro UA děti do MŠ proběhl 9.6.2022, kam podalo přihlášku 54 ukrajinských dětí. 

Nyní jsme v procesu umisťování. 

https://podklady.liberec.cz/?controller=open&action=download&agend=zm&path=2022%2F2022-06-30+ZM+6%2FDle+bod%C5%AF%2F051+N%C3%A1vrh+v%C3%BDboru+pro+vzd%C4%9Bl%C3%A1v%C3%A1n%C3%AD+na+p%C5%99id%C4%9Blen%C3%AD+dotac%C3%AD+z+d%C3%ADl%C4%8D%C3%ADho+Fondu+vzd%C4%9Bl%C3%A1v%C3%A1n%C3%AD+Dota%C4%8Dn%C3%ADho+fondu+SML+pro+rok+2022.pdf
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Problémová je situace, kdy školská poradenská zařízení nestíhají přešetřit některé z budoucích žáků 

prvních tříd (školní zralost) a je tu jistá obava, že část těchto dětí nepůjde do ZŠ, ale do mateřských 

škol, kde jsou omezené kapacity. 

 

Věnceslava Drábková  

Opětovná stížnost na kvalitu dovážené stravy do ZŠ Broumovská, množí se stížnosti, dětem jídlo 

nechutná, bývají bez oběda. Problém je, že firma dodává stravu do více škol a jinde si nestěžují, je 

to o lidech, které pro dané místo vaří. Pan náměstek podal informace o možném ukončení firmy, 

která stravu dodává.  

 

 

Příští zasedání Výboru pro vzdělávání ZM Liberec se bude konat pravděpodobně 8. září 2022. O 

konání budete včas vyrozuměni pozvánkou. 

Zapsala: Mgr. Martina Špringlová, tajemnice Výboru pro vzdělávání ZM Liberec 

Ověřila:  Mgr. Šárka Prachařová, předsedkyně Výboru pro vzdělávání ZM Liberec 


